
Zopet te nesrečne
črne gradnje

Urbanistični inšpektorji v naši občini so
se spet znašli pred težavami zaradi postav-
ljanja črnih stanovanjskih objektov na Ra-
kovi Jelši - pa tudi v nekaterih drugih
delih v občini. Tokrat stanovanjski objekti
niso zidani, saj takim graditeljem takoj
preprečijo delo, atnpak gre za barake.

Ena je namreč zrasla takorekoč čez noč
- in inpšektorju pred očmi, pa ni mogel
ničesar ukreniti. Lastnik stanovanjske ba-
rake je s pripravljalnimi deli zelo hitel in
inšpektor ni mogel ukrepati, ker za pri-
pravljalna dela po zakonu o urbanističnem
planiranju ne more izdati odločbe o od-
stranitvi materiala.

Pri vsem pa je zanimivo tudi to, da je
lastnik barake tako material kot tudi to-
vornjak za prevoz dobil pri svoji delovni
organizaciji - ljubljanskem Komunalnem
podjetju, s katerim ima naša občina po-
godbo o sodelovanju, če je treba kje kaj
podreti in odpeljati. In zgodilo se je že
dvakrat, da delavci niso hoteli sodelovati
pri podiranju na črno postavljenega stano-
vanjskega objekta, ker je bil njegov lastnik
zaposlen v isti delovni organizaciji.

Vsa stvar sicer ni videti zelo problema-
tična, zelo enostavna pa tudi ni, saj je
urbanistom komaj uspelo nekako urediti
številna odprta vprašanja, ki so se zaradi
črnih graditeljev na Rakovi Jelši nabrala,
pa so tu že spet nove težave.

Dejstvo je namreč, da bo preteklo še precej
časa, da bo to naselje urejeno tako, kot naj bi

bila urejena stanovanjska naselja. Za komunal-
no urejanje bo namreč treba precej denarja in
kljub temu, da so tudi lastniki stanovanjskih hiš
(veliko jih je še brez gradbene dokumentacije)
pripravljeni nekaj prispevati, bo v naslednjih
nekaj letih ta denar skoraj nemogoče zbrati.

Člani viškega izvršnega sveta pa kljub temu, da
je ureditev Rakove Jelše izpadla iz srednjeroč-
nega plana 1981-1985, menijo, da bi bilo treba
vsako leto vsaj nekaj narediti in tako zagotoviti
ljudem normalno življenje. Seveda pa bo to
mogoče le - če novih črnih gradenj ne bo - pa
čeprav bi bile to le barake.
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- G. G. Ljubljana
TOZD Škofljica ^ >j 7.500 3.700* 2.300 13.500
OKŠkofljica . . . •...-• 21.999 6.436 2.000 30.435
OKLjubljana ' - 10.000 6.470 1.400 17.870
-G.G.Kočevje ; , ; .: •. • . •r-,. .'•• '/
TOZD Velike Lašče 6.120 2.295 ^ - 8.415
SKUPAJ: 45.619 18.901 5.700 70.220

Pri Cestnem gospodarstvu - na strani 55
- je v zadnjem odstavku, kjer so navedene
rekonstrukcije cest - v primeru pridobitve
dodatnih sredstev - izpuščene rekonstruk-
cija ceste Ig-Golo-Zapotok, prav tako pa
je sedaj dodano tudi izvajanje pripravljal-
nih del za avtobusno obračališče v KS Bre-
zovica.

Področje gospodarstva je dopolnjeno še
z gospodarstvom in PTT prometom:

Na območju skupščine občine Ljubljana
Vič-Rudnik gospodarijo v okviru delovne
organizacije Gozdnega gospodarstva

- nabavljala se bo poštna oprema, po-
stavljale v skladu s plani KS telefonske
govorilnice ter pridobivala vsa potrebna
dokumentacija za izvedbo planskih nalog v
tekočem letu ter za nadaljevanje v letu
1982.

Vrednost vseh investicij bo 50.847.000
din.

Te dopolnitve objavljamo predvsem iz
razloga, ker predlog omenjene resolucije
ni bil objavljen v delegatski prilogi.

Z nekaterimi manjšimi pripombatni so
delegati vseh treh zborov sprejeli predlog
resolucije za leto 1981.


